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       -projekt- 

 

Protokół Nr XXVI/16 

z XXVI posiedzenia Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Wydminy z dnia 20 października 2016 roku 

 

Posiedzenie Sesji Nadzwyczajnej trwało od godziny 0904 do godziny 0930 w sali obrad Urzędu 

Gminy Wydminy. Posiedzenie XXVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Wydminy prowadziła 

Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, 

Skarbnik Krystynę Truchan, Sekretarz, pracowników urzędu gminy, kierowników jednostek, 

wszystkie osoby i sołtysów uczestniczących w obradach,  mieszkańców i radnych. Następnie 

otworzyła obrady XXVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy. Przewodnicząca powołała Radnego 

Leszka Pałdynę na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy. 

 

Ad. 2 

Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zawiadomienie o sesji 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Radnym został rozdany projekt uchwały. Zwróciła się 

z zapytaniem, czy Radni mają uwagi lub wnioski do porządku obrad Brak uwag. Stwierdziła, że na 

15 radnych ustawowego składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 

12 radnych, wobec czego istnieje wymagane quorum do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r 

Wójt Radosław Król: Bardzo serdecznie witam Państwa chcę na wstępie powiedzieć, że gdyby 
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nie było spraw nadzwyczajnych, nie fatygowalibyśmy Państwa nagle ale podjęliśmy decyzję 

w poniedziałek. Otworzyliśmy oferty budowy „Mostu Garbatego”. Kwota z przetargu która wyszła, 

jest wyższa. Nowy przetarg, składanie wniosków do Wojewody, skłoniło nas do tego, żeby tę kwotę 

dołożyć. Jest to niewielka kwota, około 11,5 tysięcy. Zgłosiła się tylko jedna firma, z Lęborka, która 

zajmuje się tylko i wyłącznie tym i wykonywała inwestycje w Mrągowie i Augustowie. Są dobre 

opinie. Tak więc żeby nie marnować czasu, bo tu wydłużenie o trzy tygodnie. I dwa tygodnie na 

prawomocne pozwolenie na budowę. Jest to dotacja z Unii związana z czasem, a czas to do końca 

roku. Zdecydowaliśmy się uzupełnić środki. O szczegóły proszę Panią Beatę Witkowską. 

Beata Witkowska: Mamy kilka umów, bo nasze zadanie podzieliliśmy na kilka części. Oddzielnie 

zakupiliśmy drzewo modrzewiowe na pale, oddzielnie zamówiliśmy drewno na pokłady, 

to wszystko z uwagi na czas. Po podpisaniu umowy z wykonawcą, który miałby to w tramach 

umowy wykonać, to moglibyśmy nie zdążyć do końca roku. My nie mamy wyjścia. Jest sytuacja 

tego typu, że zgłosił się jeden wykonawca, złożona została jedna oferta, zwłaszcza że wykonawca 

z doświadczeniem. Umowa musi być złożona w Urzędzie Wojewódzkim do końca października. 

Mam nadzieję że z początkiem grudnia skończymy tą inwestycję. Będzie trochę czasu na uzyskanie 

pozwolenia na użytkowanie.  

Wójt Radosław Król: Podjęliśmy trzy zadanie. Po pierwsze zakupiliśmy na Podhalu drzewo 

modrzewiowe, które jest o 200 złoty na metrze tańsze niż u nas. Około 540 zł. U nas najniższa cena 

to 730 zł. Tutaj tylko jedno nadleśnictwo dysponuje takim drewnem, ale trzeba brać udział 

w aukcjach. Natomiast tam tartak dysponował odpowiednim materiałem. Oprócz tego, 

że zamówiliśmy to drzewo, to wysłaliśmy brakarza, Pana Leśniczego z wieloletnim stażem. Wybrał 

najlepsze pale. To drzewo jest już u nas, na tartaku. Można je obejrzeć. Bardzo dobry materiał. 

Trzecie zadanie to transport. Żeby wszystko skrócić, sami zamówiliśmy transport. Kolejne zadanie 

które zleciliśmy, to okorowanie. Rzecz której nikt się nie chciał podjąć. 80m3 drzewa, trzeba 

okorować w dwa tygodnie. Jest specjalny system impregnacji na mokro, bo drzewa się nie suszy do 

wody, tylko jest olejowane. Te zadania zostały już zlecone, za dwa tygodnie będziemy gotowi 

z całym materiałem. Kolejna umowa, którą podpisaliśmy, to umowa na pokłady. Tarcica jest lepsza 

w naszym województwie, ponieważ dłuższe przyrosty powodują, że deski są beż sęków. Nasze 

zamówiliśmy w Rucianem-Nidzie. Bardzo mocno wysezonowany materiał. Nie jest to tani 

materiał-jest dużo droższy, ale musi być obowiązkowo sezonowany i suszony. Ciśnieniowo 

impregnowany. Przepraszam, to Ukta. Ukta słynie z przygotowania pokładów pomostowych 

i dla większości firm dostarcza materiał. To też trzeba było zamówić dużo wcześniej. My rozmowy 

prowadzimy już od dwóch miesięcy. Tartaki namawiały nas na sosnę, ale nie chcemy wracać 

do sosny. Zużycie desek poprzez chodzenie powoduje, że impregnacja by szybko zeszła, tak więc 
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zamówiliśmy impregnację na gorąco. Deska oczywiście jest ryflowana. Dla wykonawcy usługi 

zrobiliśmy bardzo dużo, ponieważ przygotowaliśmy mu pale, zgodnie ze specyfikacją techniczną. 

Pozostały koszty usługowe. Drzewo mamy, pokłady mamy zamówione, tak więc praktycznie 

gdybyśmy dołożyli te niewielkie środki w stosunku do całego zadania, to za tydzień jesteśmy 

gotowi do podpisania umowy. Pozwolenie na budowę nam się przeciąga z uwagi na to, że wymaga 

uzgodnień z zajęciem wody pod budowę. Jest kilka uzgodnień po kolei. Zamiast wysyłać 

korespondencję, to ją wozimy, żeby czas skrócić. Wszystkie firmy, które zajmowały 

się wykonawstwem, nie wierzyły, że do końca października uda nam się zebrać dokumentację. 

A jednak dopięliśmy swego. Wybraliśmy najbardziej optymalną technologię. To tyle, jeżeli chodzi 

o tę sprawę. Warto by było tą sprawę załatwić. Dołożyliśmy sobie jeszcze tysiąc zapasu 

w tej inwestycji z uwagi na to, że nie wiemy w jaki sposób zostanie dokonany transport dłużycy 

na wodę. To drobne tysiąc złotych. Jak są pytania, to bardzo proszę. 

Radny Franciszek Majcher: Czy ten wykonawca, który ma robić tą kładkę, czy gdzieś 

wykonywał takie prace? Czy budował takie kładki? 

Beata Witkowska: Przeczytam wykaz robót, które wykonywał m. in. Ten wykonawca 

HYDROINŻ, miejscowość nazywa się Wicko, ale znajduje się w niedalekiej odległości od Lęborka.  

UM Mrągowo - budowa nowego pomostu, rozbiórka i budowa mostu – Gmina Czarne, Gmina 

Brzętnik – budowa kładki i pomostu. To są trzy roboty wykazane przez wykonawcę z godnie 

z zasadami przetargu.  Mam również wykaz innych robót, w których brali udział: przebudowa 

mostu w Sobolach, przebudowa kładki dla pieszych przez Kanał Augustowski, Pogorzelec, 

Maćkówka, Mogę wymieniać, mam osiem różnych.  

Wójt Radosław Król: Czyli są bardzo blisko na, wykonują prace w naszym okręgu. 

Beata Witkowska: Wykonują roboty w całej Polski. Wykonawca jeszcze wczoraj był przekazać 

nam dokumenty. Uważam że  można ufać tej firmie. 

Radny Adam Szpak: W Mrągowie ładnie zrobili.  

Wójt Radosław Król: Te pale, które wybraliśmy, to powiedział, że idealna sprawa. 

On by też szukał tego typu rozwiązań. No i sposób impregnacji powiedział, że też trafne. 

Do budowy mostów używa się mokrego drzewa, bo suszenie drzewa, żeby w wodzie namokło jest 

bez sensu. Powiedział, że wszystko jest ok.  

Radny Waldemar Samborski: Na jedno moje pytanie, to już Wójt odpowiedział, odnośnie 

suchego drzewa. Drugie pytanie, to rozumiem, że przetarg jest na same wykonawstwo? 

Beata Witkowska: Tak, na same wykonanie. 

Radny Waldemar Samborski: Jak to kwota jest w sumie? 

Beata Witkowska: Nasza szacunkowa kwota, którą przekroczyliśmy to 155 834 zł. To była kwota, 
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która wynikała z oszacowania. A złożona została jedna, jedyna oferta firmy HYDROINŻ na kwotę 

167480,45 zł. Oczywiście jest to kwota dotycząca wykonawstwa, ponieważ materiał już kupiliśmy.  

Radny Waldemar Samborski: To są ceny brutto? 

Beata Witkowska: Tak, brutto. 

Radny Roman Paluch: Czy w kosztorysie zostały ujęte, po zakończeniu tej budowy, odbiory, 

dozory i te inne rzeczy przed dopuszczeniem do ruchu?  

Beata Witkowska: Chodzi o pozwolenie na użytkowanie? 

Radny Roman Paluch: Tak. 

Beata Witkowska: Tak, jak najbardziej. Umowa ma zapisy, które mówią że wykonawca 

ma obowiązek przedłożyć wszystkie dokumenty potrzebne do uzyskania pozwolenia 

na użytkowanie.  

Przewodnicząca Grażyna Plato: Panie Adamie, trzeci raz wchodzi Pan w słowo innym radnym. 

Adam Szpak: Bo nigdy mi Pani nie pozwala. 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Nie wisiałam podniesionej ręki Pana. Chciałam zapytać, czy jeśli 

robimy to etapami, nie będzie to miało wpływu na dofinansowanie, które otrzymaliśmy? 

Wójt Radosław Król: Nie, ponieważ ustawa o zamówieniach publicznych dopuszcza oddzielenie 

usługi od materiałów. W związku z tym skorzystaliśmy z tego z uwagi na czas. Firma, która wygra 

przetarg, nim sobie zorganizuje materiały, to po prostu potrwa i nie wiemy jakiej jakości kupi 

materiały. A my chcieliśmy, żeby jakość była jak najwyższa. Za najniższą cenę, oczywiście. Nawet 

się nie targowaliśmy, bo chodzi dostępność materiału modrzewiowego na tartakach. Takich miejsc 

jest niewiele, na południu Polski, na Podkarpaciu. Podhale, z tego co mówi Pan Leśniczy, 

a zna się na drzewach, bo szkolił brakarzy. Pieniądze, które zaproponowaliśmy mu za wykonanie 

ekspertyzy były śmieszne, bo koszty delegacji wyniosły 960 zł., pojechać w tę i z powrotem 

samochodem, a za 200 zł. zgodził się przygotować i ekspertyzę i ocechowanie i wymierzenie 

długości. Taki kawał drogi pojechać, dwa dni poświęcić czasu. Mieliśmy przygotowaną większą 

kwotę, ale powiedział, że tyle mu wystarczy.  

Przewodnicząca Grażyna Plato: Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Ja chciałam przeprosić 

i proszę o wpisanie do protokołu poprawkę, że na 15 radnych obecnych jest 12, a nie 13. 

Przepraszam. Czy są jeszcze jakieś pytania? Brak pytań. 

Głosowanie nad uchwałą zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 rok. 

ZA: 12 

PRZECIW:0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 4 

Wolne wnioski 

Przewodnicząca Grażyna Plato: Chciałabym podziękować wszystkim Radnym, którzy tak licznie 

przybyli na sesję nadzwyczajną. Staramy się żeby już nie było sesji w październiku. 

Wójt Radosław Król: Warto by może było sesję zrobić, może krótszą. W połowie listopada musi 

się odbyć sesja podatkowa. Im mniej spraw będzie, tym lepiej zajmiemy się podatkami. Mamy już 

ustalony podatek? 

Skarbnik Krystyna Truchan: Nie mamy jeszcze ceny drzewa. Mamy ustalony podatek rolny. 

Wójt Radosław Król: Mamy podatek rolny, mamy już większość danych do budżetu, tak więc jak 

będziemy mieli tą sesję podatkową, to warto się na tym skupić. Jakby była krótka sesja na sam 

koniec. Pan Profesor Brodziński zapowiedział się, że chciałby przybyć do nas na sesję, żeby 

powiedzieć jakie prace wykonał. Przed opublikowaniem strategii. No i Pani Prezes Lokalnej Grupy 

Rybackiej, że chciałaby powiedzieć jakie są konkursy, projekty itd. Jak Państwo oczywiście 

zaprosicie. Mamy problem z Panią Skarbnik, bo do DPS-u cały czas dokładamy i w oświacie nam 

trochę brakuje do wynagrodzeń. Trzeba trochę dołożyć. Szukamy pieniędzy.  

Przewodnicząca Grażyna Plato: Odnośnie sesji, to chciałam jeszcze powiedzieć, że jeżeli będzie 

sesja, gdzie będą uchwały okołobudżetowe komisji wspólnej nie będzie. Będzie każda komisja 

omawiać oddzielnie, żebyście nie byli zaskoczeni, że jest coś oddzielnie. Trzeba trochę popracować 

zgodnie z planem. Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos?  

Skarbnik Krystyna Truchan: Chciałam przekazać informację, 26 października wpłyną pieniądze 

za zwrot podatku akcyzowego do Urzędu Wojewódzkiego, 27 mają wpłynąć do nas, więc proszę o 

przekazanie informacji, że najpóźniej od 28 płacimy. Zostaną nam dwa dni, ponieważ 29 i 30 to jest 

sobota i niedziela. 28 i 31 stąd ta prośba, żeby informować, że odbiór będzie w banku. Bank musi 

się rozliczyć z końcem miesiąca, natomiast ustawa mówi, że powinniśmy wypłacić do końca 

października. Żaby nie było później problemów, że ktoś nie otrzymał.  

Wójt Radosław Król: Płacimy na bieżąco 500+, już wydaliśmy 6 milionów. Budżet GOPS-u 

przebił budżet oświaty i rośnie. Dobrze by było, żeby w przyszłości budżet w oświacie rósł. Z tego 

co wiem, to chyba subwencja będzie niższa.  

Skarbnik Krystyna Truchan: Nie. Subwencja jest wyższa, niemniej jednak wynika to z różnych 

wyliczeń, ze zmiany systemu. 

Radny Roman Paluch: Ale i koszty DPS-u rosną. 

Wójt Radosław Król: Rosną niestety i to mocno. 

Radny Adam Szpak: Odnośnie jutrzejszego wyjazdu do Nadleśnictwa, to jak tam sprawa? 

Wójt Radosław Król: To Pan zostanie po spotkaniu. Jesteśmy na etapie przygotowania 
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dokumentów do Nadleśnictwa, tak więc sobie omówimy.  

Przewodnicząca Grażyna Plato: Dziękuję. Wolne wnioski, pytania? Nie widzę. Ja bym prosiła 

Przewodniczącą Komisji Budżetowej, żeby chwilę została po sesji. Brak pytań. 

 

Ad 5. 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato podziękowała zebranym Radnym za udział 

w obradach sesji i zamknęła obrady o godz. 930. 

 

 

 

 

             

            Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

             

                           Grażyna Plato 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował: Piotr Kruniewicz 


